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• Plannen 2025 
• Omleiding 
• Overig nieuws 
 

Geanimeerde discussie en veel betrokkenheid op ALV 5 februari  
 
De Algemene Ledenvergadering van de Fietsersbond  5 februari 2025 werd goed bezocht.  
Er was veel betrokkenheid van de aanwezigen bij de activiteiten van de afdeling zoals die aan de orde kwamen in 
het Jaarverslag en de Plannen voor 2025. De belangstelling voor de presentatie van Mart Stroomberg, beleidsme-
dewerker Fiets van de Provincie Utrecht, was groot. Er waren veel toelichtende vragen en geanimeerde discussie. 
In deze NIEUWSBRIEF een korte terugblik.  
De presentaties zijn terug te kijken op onze website: Verslag Algemene ledenvergadering 5 februari 

Impressies van de doorgaande discussies tijdens de borrel 
na afloop van de ledenvergadering 

De bijeenkomst werd geopend en geleid door Jannie den Engelsman. 
Na goedkeuring van de notulen van de ALV van 31 januari vorig jaar, 
presenteerde Doesjka Hoogewoud het Jaarverslag 2024 
Het is vorig jaar een opvallend druk jaar geweest met om te beginnen 
drie Fietscafés ter voorbereiding op het weer binnenhalen van de ti-
tel Fietsgemeente 2028. 
Verder waren er heel veel infrazaken, deels door meldingen van fiet-
sers en bewoners en deels de bouwplannen van de gemeente Hou-
ten, zoals voor het Centrum, de Molen en de Koppeling en niet te 
vergeten op langere termijn Houten-Oost. Het blijft daarbij uiterst 
belangrijk allert te blijven. In het fietspad naar de Kruisboog bleek 
opeens een auto-oversteek uit de parkeergarage van het Lunoge-
bouw gepland. Dit kon helaas niet worden teruggedraaid maar is in-
middels ‘aanvaardbaar’ uitgevoerd. Verder waren er het afgelopen 
jaar 4 fietsongelukken met gewonden en één zelfs met dodelijke 
afloop. De betreffende locaties worden onder de loep genomen en 
zo nodig aangepast. Verder waren er de gebruikelijke activiteiten zo-
als wederom een succesvolle fietsverlichtingreparatieactie. Met de 
wethouder werd in het zogenaamde Bestuurlijke Overleg twee maal 
overlegd. Terugkerende onderwerpen in het BO: Veiligheid en maxi-
mum snelheid, fietsparkeren, doorfietsen en Fietsgemeente 2028. 

Fietscafés 
Op de Fietscafés blikte Jannie den Engelsman terug. De eerste was op 15 februari met als inleider Gerard Ter-
toolen. Zijn conclusie: Houten moet aan de bak om weer fietsgemeente te kunnen worden. De ongeveer 40 aan-
wezigen gaven tal van plekken aan waar de fietsveiligheid verbeterd moet worden. Het tweede Fietscafé op 29 
mei was gewijd aan het Buitengebied van de gemeente Houten en werd gehouden in Schalwijk. Inleider Merijn 
Heine ging vooral in op de schoonheid van het Buitengebied als fietsgebied. Zijn woorden werden nog eens on-
derstreept door de resultaten van de fotowedstrijd: Je mooiste fietsplek in het Buitengebied. De voorzitter van 
jury reikte de prijzen uit aan de winnaars. De eerste prijs ging naar Arco Visser                  (lees verder op pagina 2→) 

mailto:houten@fietsersbond.nl
https://houten.fietsersbond.nl/2025/03/02/verslag-algemene-ledenvergadering-5-februari/
https://houten.fietsersbond.nl/download/2988/?tmstv=1741169914


14e jaargang nr. 1 -  maart 2025 
Redactie houten@fietsersbond.nl 2025-01, pagina 2 

Vervolg verslag Algemene Ledenvergadering 5 februari 
Fietscafés                                  vervolg van pagina 1 
voor zijn foto Tetwijkseweg Schalkwijk. Ook in het 
buitengebied kan de fietsveiligheid beter. De Lekdijk 
is gevaarlijk door gemotoriseerd verkeer en vooral 
door motoren, een aantal kruispunten zijn onover-
zichtelijk vooral door hoge heggen en fietsers moe-
ten op meer plekken voorrang krijgen. 
Het derde Fietscafé was op 16 oktober met als inlei-
der Paul van de Coevering over het thema ‘Bouwen? 
De fiets op 1’. Van de Coevering benadrukte de 
noodzaak ‘Bicycle Oriented Development’ om bij 
bouwplannen het fietsen integraal in de plannen op 
te nemen. Dat dat niet altijd vanzelfsprekend is, 
bleek onlangs toen bij de plannen voor het Centrum een knip in het doorgaande oost-west fietspad over Het 
Rond werd voorgesteld. Door verzet van de Fietsersbond is dat inmiddels weer van tafel. 
 

Benoeming bestuur 

De vergadering benoemde het bestuur van de Fietsersbond Houten. Het bestuur bestaat nu uit: 

JanPeter Westein, voorzitter  
Jannie den Engelsman  
Doesjka Hoogewoud  
Dick Veldkamp  
Aldert Piersma Infrastructuur  
Jos Baak, algemeen en infrazaken  
Helaas blijven de vacatures voor secretaris, penningmeester en communicatie tot dusverre onvervuld. 
 

Plannen  2025 
De plannen voor 2025 werden gepresenteerd door voorzitter JanPeter Westein. Ook in 2025 zullen de plannen 
weer in het teken staan van Fietsgemeente 2028. Dat is echter geen doel op zich maar een kapstok en extra aan-
leiding om tot verbetering te komen van de fietsinfrastructuur en het fietsklimaat in de gemeente Houten. De 
Fietscaf’s en de fietsenquête 2024 heb uitgewezen dat zoeken naar een nieuw ‘unique sellingpoint’ om de titel 
Fietsgemeente te krijgen niet zinnig is. Houten heeft dat al jaren: de unieke infrastructuur met maximale schei-
ding van fiets- en gemotoriseerd verkeer. Het zoeken naar deze ‘heilige graal’laat het bestuur dus los. De conclu-
sie dat ‘een heilig vuur’, grote inzet om Houten een optimale toekomstbestendige fietsgemeente te laten wor-
den, veel belangrijker is. Er is nog veel te doen op het gebied van de kwaliteit en onderhoud van de bestaande 
fietspaden en de capaciteit daarvan. Vooral in het Buitengebied laat de scheiding van gemotoriseerd– en fietsver-
keer te wensen over. De fietsverbindingen en doorfietsroutes met de buurgemeenten blijven ver achter. 
Op deze zaken zal worden ingezet. 
 

Fietskieswijzer 
Bovendien is 2025 het jaar waarin de voorbereidingen worden getroffen voor de gemeenteraadsverkiezingen in 
2026. Fietsersbond Houten stelt de politieke partijen voor om veel fietsbeleid 
in hun verkiezingsprogramma’s op te nemen. De verkiezingsprogramma’s zul-
len daarna onder de loep worden genomen en beoordeeld op voldoende fiets-
vriendelijkheid. Die beoordeling zal uiteindelijk worden weergegeven in 
‘Fietskieswijzer’ om de kiezers hulp te bieden in het stemhokje bij de keuze 
van de meest fietsvriendelijke partij. In oktober dit jaar is een Fietscafé ge-
pland in ter voorbereiding op de raadsverkiezingen. In februari 2026 wil de 
Fietsersbond Houten weer een fietsdebat houden met de lijsttrekkers van de 
politieke partijen. 

Tetwijkseweg Schalkwijk – Arco Visser – 1e prijs  
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